

Day	Breakfast	Lunch	Dinner	Hotel or similar	
1	-	On flight	Dinner at local food court	- 4* Eden Kuta	
2	In Hotel	Indonesia Style Buffet	Balinese Royal Kingdom Rijstaffel Dinner		
3	In Hotel	Picnic Lunch	Chinese Cuisine Dinner		
4	In Hotel	Authentic Balinese Crispy Duck	Authentic Grill Seafood		
5	In Hotel	-	-		



Day 01: SINGAPORE → BALI (D)

Day 02: VINTAGE VW NORTHERN HIGHLAND & TANAH LOT (Baha Village. Tamblingan Lake. Jatiliwih. Coffee Plantation. Tanah Lot) (B/L/D)

Today you will experience on a vintage Volkswagen Car journey to explore northern highland of Bali. Explore hidden site of Bali as you drive through the village and rice paddy road and make a stop at some of the beautiful instagramable and picturesque spots of northern Bali. Visits one of local's house and learn its traditional architecture and the philosophy of the houses. Get insight on the local's culture and traditions of Baha traditional village. Photo stops will also be made at rice paddy field on your way up to Bedugul Highland. Visits Tamblingan lake which offers a mystical sacred ancient temple of Ulun Danu Tamblingan, panoramic view and the cool breeze mountain air. Nearby is munduk highland with its scenic view of twin-lake. Your afternoon will take you to explore Tanah Lot Temple, which sits on a rocky cliff over the Indian Ocean. A stop made at Jatiluwih Green for the UNESCO World Heritage site of the magnificent rice terrace view. Neraby, if time permit, learn the Luwak/Civet Coffee processing in traditional method will be seen after having a short mini tour of coffee plantation. Your vintage Volkswagen tour will end when you are dropped off at Tanah Lot. An orange tanged sunset could be enjoyed here in the early evening.

Day 03: ISLAND HOPPING (Broken Beach. Angle Billabong. Kelingking Beach. Paluang Cliff) (B/L/D)

Depart early morning on a leisure trip to the beauty of Nusa Penida Island. Boards the fast-boat to take you on a short cruise around Bali's coastline to the Island. Nusa Penida is an island located near the southeastern Indonesian island of Bali and a district of Klungkung Regency that includes the neighbouring small island of Nusa Lembongan and twelve even smaller islands. The Badung Strait separates the island and Bali. In Penida, you are met and your tour concierge will accompany you to explore the island. Explore the beautiful island of Nusa Penida and relax and experience a perfect getaway. Discover the Broken Beach, Angel's Bilabong, Kelingking Beach, and Paluang Cliff. Have your travel concierge take you around and help you to take some great shots that will make everyone envy you. In Angle Billabong, have your local Lunch while enjoying the beautiful scenery of the sea view. In the afternoon, take your fast boat back to Sanur harbor in mainland of Bali.

Day 04: SWING EXPERIENCE – ULUWATU TEMPLE – BEACHFRONT DINNER (B/L/D)

Enjoy a day exploring Ubud and surrounds with your guide. This area is well known for its arts and crafts and is the ideal place for picking up some mementos of your time away. Your destination this morning is PicHeaven Swing at Bongkasa village, features three different levels of spectacular swings. Single Swing with a height around 15 meters, couple Swing around 20 meters, and Extreme single Swing, the highest swing, around 80 meters from the ground. An adrenaline ride that blends well with Bali's scenic beauty. For those who prefer to have less-active time, you may spend your time at this picturesque spot, which feature more than 10 amazing photo spots, such as The Giant birdnest, Volkswagen, heaven bridge,heaven road, huge stone, hanging bed, bubble house, floating Jacuzzi, hideaway house, and triangle house with hammock bed. Strike your best poses and share every beautiful moment you spend on your social media. Time permit to explore further Ubud town to visits Ubud Market and Ubud Palace before leaving for Uluwatu to visit Pura Luhur Ulu Watu (better known as Uluwatu Temple), located in the southwest corner of the Bukit Peninsula. Perched high up on the cliff tops with panoramic ocean views. For dinner you will be taken to taste an authentic local grill seafood and having dine on the beach under the stars.

Day 05: BALI → SINGAPORE (B)

After breakfast free & easy until time for transfer to the airport for your flight back to Singapore.









Note:

- 1. During major international or local festive events, accommodation may not be arranged as stated as above.
- 2. Tour groups may be merged and sequence of itinerary is subject to change without prior notice.
- 3. Bonus tour will be not replaced nor refunded.
- All hotel ratings are based on local standard. In case of hotel rooms are running full, an equivalent standard hotel will be served as replacement.
- 5. In the event of any discrepancy between the English and Chinese itineraries, the Chinese version shall prevail.
- 6. Room type, size and/or view are allocated by hotel/resort, subject to availability.
- 7. Tour is fully conducted in Mandarin.





6533 1788



enquries@hongthai.com.sg



天教	早餐	午餐	晚餐	酒店住宿或同级
1	=	飞机上	食阁内	
2	酒店内	印尼风味自助餐	巴厘岛皇家王国特色餐	44 中岛台市江州北海市
3	酒店内	野餐午餐	中式晚餐	4* 巴厘岛库达艾登酒店
4	酒店内	正宗巴厘岛香酥鸭	烤海鲜餐	
5	酒店内	-	-	



第一天: 新加坡 > 巴厘岛 (晚餐)

第二天: 复古 VW 北部高地与塔纳洛特 (Baha 村庄, Tamblingan 湖, Jatiliwih, 咖啡种植园, 塔纳洛特) (早/午/晚餐)

今天您将乘坐复古大众汽车游览巴厘岛北部高地。穿过村庄和稻田小路,探索巴厘岛的隐藏景点,并在一些美丽的 Instagram 拍照点和北部巴厘岛的风景如画之处停留。参观当地人的房屋,并了解其传统建筑和房屋哲学。深入了解巴哈传统村庄的当地文化和传统。在上床古高地途中还将在稻田间停下来拍照。游览 Tamblingan 湖,这里有乌隆丹努 Tamblingan 神圣的古老寺庙,以及壮丽的全景和清凉的山间微风。附近是蒙德克高地,这里有着双湖的风景如画。您的下午将带您探索塔纳洛特寺庙,它坐落在印度洋的岩石悬崖上。在 Jatiluwih 绿色停留,您可以欣赏到 UNESCO 世界遗产景点的壮丽稻田景色。如果时间允许,您还可以学习传统方法中的麝香猫咖啡加工,并在参观完咖啡种植园后享受短暂的迷你游览。您的复古大众汽车之旅将在您被送到塔纳洛特时结束。您可以在傍晚时分在这里欣赏橙色的日落。

第三天:跳岛之旅(断桥海滩、天使水池、克林京海滩、巴朗崖)(早/午/晚餐)

清晨出发,进行一次休闲之旅,前往努沙·彭尼达岛的美景。乘坐快艇环绕巴厘岛海岸线短暂巡航前往该岛。努沙·彭尼达岛位于印度尼西亚巴厘岛东南部附近,是克隆贡县的一个地区,包括附近的小岛努沙蓝本岛和十二个更小的岛屿。巴东海峡将该岛与巴厘岛隔开。在彭尼达岛,您将受到欢迎,并由您的旅游礼宾服务人员陪同您探索该岛。探索美丽的努沙·彭尼达岛,放松身心,体验完美的度假。发现断桥海滩、天使水池、克林京海滩和巴朗崖。让您的旅行礼宾服务人员带您四处走走,并帮助您拍摄一些让所有人都羡慕的美景。在天使水池,您可以在享受美丽的海景的同时用餐。下午,乘坐快艇返回巴厘岛主岛的萨努尔港。

第四天: 秋千体验 - 乌鲁瓦图寺庙 - 海滨晚餐 (早/午/晚餐)

在向导的陪同下,享受探索乌布及其周边地区的一天。这个地区以其艺术和手工艺品而闻名,是您寻找一些纪念品的理想之地。今天早晨的目的地是邦卡萨村的 PicHeaven 秋千,这里有三种不同级别的壮观秋千。单人秋千高约 15 米,双人秋千约 20 米,以及极限单人秋千,是最高的秋千,离地面约 80 米。一次融合了巴厘岛美景的肾上腺素之旅。对于那些更喜欢放松的人来说,您可以在这个风景如画的地方度过您的时间,这里有超过 10 个惊人的拍照点,如巨型鸟巢、大众汽车、天堂桥、天堂路、巨石、吊床、气泡屋、漂浮按摩浴缸、隐秘小屋和带吊床的三角小屋。展示您最好的姿势,并在社交媒体上分享您度过的每一美好时刻。如果时间允许,探索更多乌布镇,参观乌布市场和乌布皇宫,然后前往乌鲁瓦图寺庙(更为人所知的是乌鲁瓦图寺),位于布吉半岛的西南角。寺庙高高地坐落在悬崖顶上,享有全景海景。晚餐时,您将品尝地道的当地烤海鲜,并在海滩上星空下用餐。

第五天: 巴厘岛 计 新加坡 (早餐)

早餐后自由活动, 直至送机时间。随后前往机场搭乘返回新加坡的航班。









备注:

- 1、在国际或当地重大节日活动期间,酒店住宿可能无法照行程安排。
- 2. 团队如有合拼或行程顺序更改, 恕不另行通知, 将以当地旅行社安排为准。
- 3. 红利行程将不由其它行程取代或退款。
- 4. 酒店评级以当地为标准。酒店客房已满等因素,将以同等级酒店取代。
- 5. 中英文行程如有差异,以中文版为准。
- 6. 房间的差异如类型、大小和或景观均由酒店分配而定。
- 7. 团体全程将以华语讲解



康泰族行社



6533 1788



enquries@hongthai.com.sg